
ПРОТОКОЛ № 9

засідання постійної комісії обласної ради з питань 
промисловості, підприємництва та розвитку інфраструктури

від 15 травня 2017 року м. Кропивницький

Склад комісії – 5 осіб

Присутні:
голова постійної комісії: Мірошниченко О.С.
заступник голови постійної комісії  Ігнатенко В.В.
секретар постійної комісії: Музичук В.В.
члени постійної комісії: Кожемяченко А.Г., Цапюк О.Г.

Запрошені:
Тимофієва  Н.Г. -  керуючий  справами  виконавчого  апарату  Кіровоградської
обласної ради;
Корнюша  О.П. –  директор  департаменту  інфраструктури  та  промисловості
Кіровоградської обласної державної адміністрації;
Слінченко  В.А. –  начальник  управління  з  питань  цивільного  захисту
Кіровоградської обласної державної адміністрації;
Рахуба  Н.А. –  директор  департаменту  економічного  розвитку  і  торгівлі
Кіровоградської обласної державної адміністрації;
Шеремет  С.В. –  директор  департаменту  фінансів  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про звіт голови обласної ради.
Інформує: Тимофієва Наталія Григорівна –  керуючий справами виконавчого
апарату Кіровоградської обласної ради

2. Про  внесення  змін  до  обласної  програми  цивільного  захисту
Кіровоградської області на 2016-2020 роки.
Інформує: Слінченко Володимир Андрійович – начальник управління з питань
цивільного захисту Кіровоградської обласної державної адміністрації

3. Про  погодження  клопотання  Інгульської  шахти  ДП  “СхідГЗК”  щодо
отримання  гірничого  відводу  для  продовження  розробки  Східної  рудної
зони Центрального родовища уранових руд.
Інформує: Корнюша  Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації
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4. Про  погодження  клопотання  Інгульської  шахти  ДП  “СхідГЗК”  щодо
отримання  гірничого  відводу  для  продовження  розробки  Мічурінського
родовища уранових руд.
Інформує: Корнюша  Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

5. Про  погодження  клопотання  ПРАТ  “Північний  гірничо-збагачувальний
комбінат”  щодо  внесення  змін  до  спеціального  дозволу  на  користування
надрами Ганнівського родовища залізистих кварцитів.
Інформує: Корнюша  Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

6. Про  погодження  надання  ТОВ  “Бобринецький  граніт”  спеціального
дозволу на користування надрами Бобринецького І родовища гранітів.
Інформує: Корнюша  Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

7. Про  погодження  надання  ПАТ  “Державна  акціонерна  компанія
“Українські  поліметали”  спеціального  дозволу  на  користування  надрами
Клинцівської ділянки золота.
Інформує: Корнюша  Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

8. Про  кінцеві  результати  виконання  обласної  комплексної  програми
розвитку  автомобільного  транспорту  та  забезпечення  безпеки  дорожнього
руху у Кіровоградській області на 2013-2016 роки.
Інформує: Корнюша  Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

9. Про  програму  впровадження  регіональних  наукових  досліджень  у
промислове виробництво Кіровоградської області на 2017-2020 роки.
Інформує: Корнюша  Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

10. Про  програму  інформатизації  Кіровоградської  області  "Електронна
Кіровоградщина" на 2017-2019 роки.
Інформує: Корнюша  Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації
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11. Про  програму  енергоефективності  Кіровоградської  області  на
2017-2020 роки.
Інформує: Корнюша  Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

12. Про  звіт  про  результати  проведення  моніторингу  виконання  Плану
заходів та звіт із оцінки результативності реалізації Стратегії – 2020 за    2016
рік.
Інформує: Рахуба  Ніна  Афанасіївна  –  директор  департаменту  економічного
розвитку і торгівлі Кіровоградської обласної державної адміністрації

13. Про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від  23  грудня  2016  року
№ 198 “Про обласний бюджет на 2017 рік”
Інформує: Шеремет  Сергій  Вікторович –  директор  департаменту  фінансів
Кіровоградської обласної державної адміністрації

14. Про розгляд листа ТОВ “Луганське енергетичне об'єднання” 
Інформує: Мірошниченко Олексій Сергійович – голова постійної комісії обласної
ради з питань промисловості, підприємництва та розвитку інфраструктури

Голосували: “за” - 5 (одноголосно).
Інших пропозицій щодо формування порядку денного засідання не надійшло.

ХІД ЗАСІДАННЯ

1. Слухали  інформацію  Тимофієвої  Наталії  Григорівни  –  керуючого
справами виконавчого апарату Кіровоградської  обласної  ради   про  звіт  голови
обласної ради.

Голосували: “за” - 5 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 95 (додається).

2. Слухали інформацію Слінченка Володимира Андрійовича – начальника
управління  з  питань  цивільного  захисту  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації щодо  внесення  змін  до  обласної  програми  цивільного  захисту
Кіровоградської області на 2016-2020 роки.

Голосували: “за” - 5 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 96 (додається).
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3. Слухали  інформацію  Корнюші  Олександра  Петровича  –  директора
департаменту  інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації Корнюші О.П. щодо погодження клопотання Інгульської
шахти  ДП  “СхідГЗК”  щодо  отримання  гірничого  відводу  для  продовження
розробки Східної рудної зони Центрального родовища уранових руд.

Виступили: Мірошниченко О.С., Ігнатенко В.В., Музичук В.В.
Голосували: “за” - 5 (одноголосно).
Вирішили  : Прийняти рішення № 97 (додається).

4. Слухали  інформацію  Корнюші  Олександра  Петровича  –  директора
департаменту  інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації Корнюші О.П. щодо погодження клопотання Інгульської
шахти  ДП  “СхідГЗК”  щодо  отримання  гірничого  відводу  для  продовження
розробки Мічурінського родовища уранових руд.

Голосували: “за” - 5 (одноголосно).
Вирішили  : Прийняти рішення № 98 (додається).

5. Слухали  інформацію  Корнюші  Олександра  Петровича  –  директора
департаменту  інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної
державної  адміністрації  Корнюші  О.П.  щодо  погодження  клопотання
ПРАТ  “Північний  гірничо-збагачувальний  комбінат”  щодо  внесення  змін  до
спеціального  дозволу  на  користування  надрами  Ганнівського  родовища
залізистих кварцитів.

Виступили: Мірошниченко О.С., Ігнатенко В.В., Музичук В.В.
Голосували: “за” - 5 (одноголосно).
Вирішили  : Прийняти рішення № 99 (додається).

6. Слухали  інформацію  Корнюші  Олександра  Петровича  –  директора
департаменту  інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної
державної  адміністрації  Корнюші  О.П.  щодо  погодження  надання
ТОВ  “Бобринецький  граніт”  спеціального  дозволу  на  користування  надрами
Бобринецького І родовища гранітів.

Виступили: Мірошниченко О.С., Ігнатенко В.В.
Голосували: “за” - 5 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 100 (додається).

7. Слухали  інформацію  Корнюші  Олександра  Петровича  –  директора
департаменту інфраструктури та промисловості Кіровоградської обласної державної
адміністрації  про  погодження  надання  ПАТ  “Державна  акціонерна  компанія
“Українські  поліметали”  спеціального  дозволу  на  користування  надрами
Клинцівської ділянки золота.

О. Мірошниченко  повідомив  присутніх  що,  враховуючи  лист  державної
служби  геології  та  надр  України  від  28  березня  2017  року  № 7108/13/12-17
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стосовно  уточнення  території  розташування  Клинцівської  ділянки  золота,  яка
знаходиться  на  території  трьох  районів  — Кіровоградського,  Компаніївського,
Новогородківського  запропонував  внести  зміни  до  запропонованого  проекту
рішення  “Про  погодження  надання  ПАТ  “Державна  акціонерна  компанія
“Українські  поліметали”  спеціального  дозволу  на  користування  надрами
Клинцівської ділянки золота”доповнивши його розпорядчу частину після слів “на
території” словом “Новгородківського,” далі по тексту.

Депутати погодили запропоновані зміни до проекту рішення.
Голосували: “за” - 5 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 101 (додається).

8. Слухали  інформацію  Корнюші  Олександра  Петровича  –  директора
департаменту інфраструктури та промисловості Кіровоградської обласної державної
адміністрації  про  кінцеві  результати  виконання  обласної  комплексної  програми
розвитку автомобільного транспорту та забезпечення безпеки дорожнього руху у
Кіровоградській області на 2013-2016 роки.

Виступили: Мірошниченко О.С., Ігнатенко В.В., Музичук В.В.
Голосували: “за” - 5 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 102 (додається).

9. Слухали  інформацію  Корнюші  Олександра  Петровича  –  директора
департаменту інфраструктури та промисловості Кіровоградської обласної державної
адміністрації  про  програму  впровадження  регіональних  наукових  досліджень  у
промислове виробництво Кіровоградської області на 2017-2020 роки.

Виступили: Мірошниченко О.С., Музичук В.В.
Голосували: “за” - 5 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 103 (додається).

10. Слухали  інформацію  Корнюші  Олександра  Петровича  –  директора
департаменту інфраструктури та промисловості Кіровоградської обласної державної
адміністрації  про  програму  інформатизації  Кіровоградської  області  “Електронна
Кіровоградщина” на 2017-2019 роки.

Виступили: Мірошниченко О.С.
Голосували: “за” - 5 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 104 (додається).

11. Слухали  інформацію  Корнюші  Олександра  Петровича  –  директора
департаменту інфраструктури та промисловості Кіровоградської обласної державної
адміністрації  про програму енергоефективності  Кіровоградської  області  на 2017-
2020 роки.

Виступили: Мірошниченко О.С., Ігнатенко В.В., Музичук В.В.
Голосували: “за” - 5 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 105 (додається).
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12. Слухали інформацію Рахуби Ніни Афанасіївни – директора департаменту
економічного розвитку і торгівлі Кіровоградської обласної державної адміністрації
про звіт про результати проведення моніторингу виконання Плану заходів та звіт із
оцінки результативності реалізації Стратегії – 2020 за 2016 рік.

Голосували: “за” - 5 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 106 (додається).

13. Слухали  інформацію  Шеремета  Сергія  Вікторовича –  директора
департаменту  фінансів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  про
внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від  23  грудня  2016  року  № 198  “Про
обласний бюджет на 2017 рік”.

Під  час  розгляду  даного  питання  депутат  Музичук  В.В.  запропонував  у
рішенні  комісії  постійної  комісії  щодо  даного  питання  відобразити  наступну
пропозицію, а саме: рекомендувати постійній комісії обласної ради з питань бюджету,
фінансово-економічної  політики  та  інвестицій  під  час  розгляду  питання   “Про
внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від  23  грудня  2016  року  № 198  “Про
обласний  бюджет  на  2017  рік”  розглянути  можливість  виділення  коштів  для
встановлення  захисної  сітки  на  бейсбольному  стадiонi  СДЮШОР-2  у
м. Кропивницький.

Депутати підтримали дану пропозицію.
Голосували: “за” - 5 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 107 (додається).

14. Слухали  інформацію  Мірошниченка  Олексія  Сергійовича –  голови
постійної комісії обласної ради з питань промисловості, підприємництва та розвитку
інфраструктури про розгляд листа ТОВ “Луганське енергетичне об'єднання”.

Враховуючи те, що на вимогу ДП “Енергоринок” Міністерство енергетики
та  вугільної  промисловості  України  погодило  повне  припинення  різниці
перетоків електричної енергії на неконтрольовану територію Луганської області,
що  здійснюється  ТОВ  "Луганське  енергетичне  об'єднання"  з  00.00  годин
25 квітня  2017  року,  тому було запропоновано  інформацію,  зазначену  у листі
ТОВ “Луганське енергетичне об'єднання” взяти до відома. 

Голосували: “за” - 4;
                       “проти” - 0;
                       “утримались” - 4 (Музичук В.В.)
Вирішили: Прийняти рішення № 108 (додається).

Голова постійної комісії О.Мірошниченко

Секретар постійної комісії В.Музичук


